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Yttrande angående – yrkandet om hemställan 
till kommunfullmäktige om utökning av 
förskolenämndens kommunbidrag för 2024 

 

Förskolorna i Göteborg står inför stora utmaningar under kommande år. Ekonomin är 

pressad av hög inflation, och vi har dessutom ett minskat barnantal, där vi ser att 

minskningen fortsätter flera år framöver.  

S, V, MP har påbörjat en stor omfördelning av skattepengar från byråkrati och 

administration för att skydda välfärden i yttersta ledet.  

Vi är medvetna att det inte räcker, utan här krävs det insatser för att se över lokaler, både 

befintliga och de som ska rivas, fortsätta arbetet med att effektivisera intern service samt 

se till att vi har rätt utbildad personal på rätt plats i organisationen.  

För att få en ekonomi i balans måste vi också inventera enavdelningsförskolorna. 

Personal och barn ska ha en bättre miljö och en mer effektiv förskola med flera 

avdelningar. Förskolenämnden måste ligga i framkant när det gäller det sviktande 

barnunderlaget. 

Det rödgröna styrets budget har nästan lika mycket resurser till förskolan som borgarnas. 

Den så kallade välfärdsreserven som finns i borgarnas budget har dom skapat genom att 

ha stora nedskärningar på andra välfärdsverksamheter. Till exempel innehåller deras 

budgetförslag nedskärningar på nämnden för funktionsstöd med minst 50 miljoner 

kronor. Deras så kallade välfärdsreserv skulle inte räcka för att täcka upp för alla hål som 

deras budget hade skapat. Yrkandet från D, M, L, med instämmande från KD att 

hemställa om en utökning av förskolans kommunbidrag till 135 mkr avslår vi för att de 

pengarna helt enkelt inte finns. 
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